
Општина Сврљиг 
 
Састанку са потпредседником Владе проф. др Зораном Михајловић и њеним тимом испред 
општине Сврљиг присуствовали су: 
 
Јелена Трифуновић,председник општине Сврљиг 
Милија Милетић, народни посланик 
Игор Давидович, директор ЈК стамбеног предузећа 
Општина Сврљиг је изнела више спорних тема у погледу путне инфраструктуре међу којима 
доминира обнова оштећеног моста на реци Тимок и подизање безбедности пружног прелаза. 
Са тим у вези се разговарало са ЈП „Путеви Србије“ и закључено је да ће се деоница Ниш - 
Сврљиг обновити до краја 2014. године и да ће преостале деонице бити реконструисане у 
2015. Општина је обавештена да се мост на Тимоку налази на алтернативном државном путу 
и због тога не може бити уврштен у план рада за наредну годину. 
Поводом подизања безбедности пружног прелаза на укрштању државног пута и магистралне 
пруге у Сврљигу, успостављен је дијалог општине са АД „Железнице Србије” на ову тему. 
Том приликом су утврђени недостаци у погледу техничке регулације саобраћаја у зони 
укрштања као и даљи кораци обеју страна у виду изласка стручног тима на терен и 
успостављања даљих смерница у изради пројекта реконструкције пружног прелаза. 
Поред осталог, општина је изнела захтев за реконструкцију постројења за прераду фекалних 
вода Сврљига, који је у фази израде главног пројекта. Тим потпредседника се овим поводом 
обратио државном секретару у Министарству пољопривреде и заштите животне средине 
ради даљег поступања. 
 
 


